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Kaupunginvaltuusto 22.8.2022

Valtuutettu Nicke Wulff ym. aloite: Maariankadun korkeimmaksi sallituksi nopeudeksi 30km/h
Maariankadun korkeimmaksi sallituksi nopeudeksi 30 km/h
Kaupunkiympäristölautakunta teki 2020 päätöksen keskustan uusista nopeus-rajoituksista. Uudistus lisää jalankulkijoiden ja kevyenliikenteen turvallisuuttamutta valuvikoja jäi. Yksi niistä on, että Maariankadun sallituksi nopeudeksion jätetty 40km/h vaikka sen varrella liikkuu tuhansia lapsia ja nuoria päivisinkoulumatkalla tai koulupäivän aikana.
Kaupunki kertoo omassa tiedotteessa, joka on julkaistu 29.10.2020 että ”Taa-jama-alueiden liikennenopeuksien laskeminen on kustannustehokas ja nope-asti toteutettava tapa lisätä niin jalankulkijoiden, pyöräilijöiden kuin autoili-joidenkin turvallisuutta. Alemmilla ajonopeuksilla liikenneonnettomuudet vä-henevät ja niiden seuraukset ovat lievempiä ”
Yllä mainituilla perusteilla ehdotan, että kaupunki ryhtyy toimenpiteisiin laske-akseen Maariankadun korkeimman sallitun ajonopeuden 30km/h
Nicke Wulff, rkp

Wulff Nicke (RKP)

Kannattajat (13 kpl)
Furuholm Timo (VAS)Lindfors Jaakko (VAS)Muukkonen Mirka (VAS)Marjamaa Aino (VIHR)Elo Piia (SDP)Koiranen Sara (VAS)Achrén Ulla (RKP)Karjalainen Riitta (KESK)Vörlund-Wallenius Terhi (RKP)Vähä-Heikkilä Matti (VIHR)Laivoranta Jarmo (KESK)Hersi Muhiadin (VAS)Pätäri Taru (SDP)


